

PERSONAL INFORMATION:		CURRICULUM-VITAE السيرة الذاتية		معلومات شخصية:	
Name	: <u>Reda Arafah Abdullah Arafah</u>	الاسم	: رضا عرفة عبدالله عرفة	الجنسية	: مصري
Nationality	: <u>Egyptian</u>	تاريخ الميلاد	: ١٩٨٧/١١/١	رقم البطاقة	: ١٤١١٠٩٥
Date Of Birth	: <u>1 / 11 / 1987</u>	مصدرها / تاريخها	: الطور / ٢٠١٨ سارية حتي ٢٠٢٥	الحالة الاجتماعية	: متزوج
ID No.	: <u>1411095</u>	عدد أفراد الأسرة	: ٣	رقم الجوال	: ٠٠٢٠١٠٠٢٦٩٨٨٥٥
Issued date	: <u>T'Tour / 2018</u> Till 2025	هاتف المنزل	: ٠٠٢٠١٣٢٥٠٠٣١٦	العنوان	: عمارة ١٤١ حي الزهراء-طور سيناء- جنوب سيناء - مصر
Personal Status	: <u>Married</u>	بريد إلكتروني	: Redancez@yahoo.com		
No. of Dependents	: <u>3</u>				
Mobile No.	: <u>00201002698855</u>				
Phone No.	: <u>0020132500316</u>				
Address	: <u>The Zahraa neighborhood Bloch 141- T'Tour – South Sinai - Egypt</u>				
E - MAIL	: <u>Redancez@yahoo.com</u>				
ACADEMIC QUALIFICATIONS & COURSES:		المؤهلات العلمية والدورات:			
• Diploma Technical Institute Health 2007 "technician medical registration and Statistics" • Bachelor of Commerce - "Marketing and sales" • Bachelor of Applied Medical Sciences in 2017 • ICDL Computer • Microsoft Office Specialist (MOS) • TOEFL (Certificate in English Language)		• دبلوم المعهد الفني الصحي ٢٠٠٧ "فني تسجيل طبي وإحصاء" • بكالوريوس تجارة – إدارة أعمال "تسويق ومبيعات" ٢٠١٤ • بكالوريوس علوم طبية تطبيقية ٢٠١٧ • الرخصة الدولية لقيادة الحاسب الآلي • شهادة أخصائي مايكروسوفت أوفيس في برنامج Office • شهادة التوفل في اللغة الإنجليزية			
WORKING EXPERIENCE:		الخبرات العملية:			
• technician medical registration and counting since 10/2008 • Work in Office of the Secretariat of the Undersecretary of the Ministry of Health Beni Suef from 10/2008 until 2/2009 • Work in Office of the Director General of the Directorate of Health Affairs pharmacy of qaliobeia from 3/2009 until 2/2010 • Currently Secretary of the Office of the Dean of the Technical Institute of Health		• فني تسجيل طبي وإحصاء منذ ٢٠٠٨/١٠ • العمل بمكتب سكرتارية وكيل وزارة الصحة ببني سويف من ٢٠٠٨/١٠ حتي ٢٠٠٩/٢ • العمل بمكتب مدير الإدارة العامة للصيدلة بمديرية الشئون الصحية بالقليوبية من ٢٠٠٩/٣ حتي ٢٠١٠/٢ • حاليا سكرتير عميد المعهد الفني الصحي ببنيها بمحافظة القليوبية			
Skills		المهارات والخبرات المكتسبة			
* English language is not bad * * Experience in administrative and secretarial work for more than 10 years * * *		• أتحدث اللغة الإنجليزية إلي حد ما • • خبرة في الأعمال الإدارية والسكرتارية لأكثر من ١٠ سنوات • • •			